
Radny Podgórski Krzysztof 

Wznawiam obrady po przerwie i ponieważ Pani Skarbnik jest niedysponowana opinią 

dokończy Pan Wójt, proszę bardzo. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Zgodnie z regułą wynikającą z artykułu 243 ustawy o finansach publicznych dla danej 

jednostki samorządu terytorialnego, obliczane jest indywidualny wskaźnik maksymalnego 

obciążenia budżetów z tytułu spłaty długów przy realizacji wielkości założonych w projekcie 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gmina wykazała, że w latach 2024-

2035 obciążenie budżetu z tytułu spłaty długu kształtować ją będzie poniżej wskaźnika 

maksymalnego ustalonego dla danego roku. Zatem spełniona zostanie reguła z artykuły 243 

ustawy o finansach publicznych. W ocenie Składu Orzekającego przyjęte w projekcie 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej założenia wymagają przede wszystkim 

pełnej realizacji planowanych przez Gminę dochodów bieżących oraz utrzymania 

zakładanego poziomu wydatków bieżących w celu zachowania reguły wynikającej z artykułu 

243 ustawy o finansach publicznych. Jak wynika z powyższej analizy, skład orzekający ocenił 

przedłożony projekt wieloletniej prognozy finansowej oraz zawarte w niej prognozy kwoty 

długu, uwzględniając wytyczne wynikające z artykułu 233 ustęp trzeci ustawy o finansach 

publicznych, zgodnie z którym opinię do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej lub jej lub jej zmiany przedstawionego wraz z projektem uchwały budżetowej 

regionalna Izba obrachunkowa wydaje ze szczególnym uwzględnieniem zapewnienia 

przestrzegania przez jednostką przez jednostkę samorządu terytorialnego. przepisu w tej 

sprawy dotyczących uchwalania i wykonywania budżetu w latach następnych, na które 

zaciągnięto i planuje się zaciągnąć zobowiązanie. Planowane zadłużenie Gminy Łubnice na 

koniec 2024 roku ma wynosić 6 284 854 zł i zostało ustalone w oparciu o planowane 

wykonanie budżetu roku 2023. Mając na względzie powyższe skład, postanowił wydać opinię 

zawartym w paragrafie pierwszym sentencji niniejszej uchwały. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Na podstawie określonych w projekcie budżetu 2024 roku wielkości dochodów i wydatków 

ustalono, że planowany deficyt stanowi 1 082 300 zł i sfinansowany będzie przychodami z 

tytułu wolnych środków. Przyjmując za podstawę wyniki analizy przedłożonej w Izbie 

dokumentów, przy założeniu pełnej realizacji wielkości w nich wykazanych skład, 

Orzekający stwierdza, że w latach spłaty planowanego w roku 2024 długu Gmina Łubnice 

zachowa prawem przewidziane ograniczenia w zakresie wskaźników obciążenia budżetów lat 

następnych spłatą długu zatem posiada możliwość sfinansowania planowanego deficytu 

określonego w projekcie budżetu na 2024 rok. Mając na względzie powyższe skład 

orzekający postanowić. Postanowił wydać opinię zawartą w paragrafie drugim sentencji 

uchwały, stosownie do artykułu 230 ustęp trzeci oraz artykuł 246 ustęp drugi ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. Niniejsza opinia podlega publikacji przez 

jednostkę samorządu terytorialnego w terminie 7 dni od dnia jej otrzymania na zasadach 

określonych w ustawie z dnia 6 Września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej. To 

jest dziennik urzędowy z 2022 roku, pozycja 902. Od opinii wyrażonej w niniejszej uchwale 

na podstawie artykułu dwudziestego ustęp pierwszy ustawy o regionalnych izbach 

obrachunkowych służy odwołanie do pełnego składu Kolegium. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Dziękuję, panie wójcie i Panie Tomaszu, proszę o przesłanie opinii Komisji Stałych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 



Opinia numer 64 łamane przez 2023 z dnia 13 grudnia 2023 roku. Komisja po zapoznaniu się 

ze szczegółami i wysłuchamy szerokich objaśnień sprawnika gminy pozytywnie opinię o 

autopoprawkę oraz projekt uchwały po autopoprawce i nie wnoszą uwag. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Dziękuję Panie Tomaszu. Proszę bardzo o przedstawienie opinii Komisji gospodarki, budżetu, 

finansów, panią Marię. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Opinia numer 65 łamane przez 2023 Komisji Gospodarki, budżetu i Finansów z dnia 19 

grudnia 2023 roku. Komisja Gospodarki, Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 19 

grudnia 2023 roku analizowała przedłożony przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łubnice na lata 2024-2035 wraz z 

autopoprawką. Komisja po zapoznaniu się ze szczegółami oraz przeprowadzonej dyskusji 

pozytywnie opiniuje projekt uchwały po autopoprawce i nie wnosi uwag. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Dziękuję pani Mario, otwieram dyskusję i proszę, czy są pytania? Panie Wojtku, proszę 

bardzo. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Ja mam pytanie. Co do opinii Rio i tam mamy. Przed ostatnim odnośniku mogę tutaj nazwać, 

że opinia podlega publikacji przez jednostkę samorządu terytorialnego w terminie 7 dni. Ja ze 

zajrzałem sobie na nasz bip i tam klikając, tak jak być powinno bip skarbnik opinię Rio tam 

jej nie znalazłem. Nie wiem czy ona gdzieś jest w jakiejś innej zakładce schowana po prostu, 

no nie potrafię tego znaleźć. 

 

Skarbnik Gminy Izabela Klatka 

W ten sposób, ponieważ to opinia wpłynęła do Urzędu 27 listopada powinna być 

umieszczona na BIPie. Do urzędu. Ja poprostu nie dostałam, nie widziałam że nie została 

umieszczona 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Czyli myślę że będzie to niezwłocznie uzupełnione. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Proszę 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Ja mam pytanie w WPfie termomodernizacja Szkoły w Dzietrzkowicach jest przesunięta na 

późniejsze lata. I teraz moje pytanie, kto to zadecydował o tym. 

 

Skarbnik Gminy Izabela Klatka 

Jak Pan słyszał opinię o rachunkowości finansowej Gminy. Planowane wydatki w zakresie 

planowanych wydatków w latach następnych muszą być prowadzone szczególne 

ograniczenia, ponieważ termomodernizacja, jeżeli chodzi o wykaz przedsięwzięć, ujmowana 

jest w kwotach tylko ewentualnych środków własnych. Gmina musi wystąpić o pozyskanie 

środków z zewnątrz. Wtedy można zająć wprowadzić dochody własne, dochody majątkowe 

pozyskane z zewnątrz, zwiększyć wydatki na tą termomodernizację, wcześniej przygotować 

kosztorys. Ile to może kosztować, czyli wstępny szacunek kosztów wnioskować o pozyskanie 



środków z zewnątrz nie planuje w latach WPF obecnych  pominięcie środków w postaci 

kredytów. Powiedzmy  dwudziestym piątym czy 26. Jeżeli zajdzie konieczność, że i 

możliwość taka będzie to WPF może ulec zmianie w trakcie przyszłego roku, ale musicie 

mieć zaplanowane udział środków zewnętrznych, czyli podpisaną umowę. Najpierw trzeba 

umieścić w WPF nieważne czy pół roku, czy w tamtym natomiast limity wydatków i 

sugerowanych 

 

Skarbnik Gminy Izabela Klatka 

dochodów powodują to, że nie każdym roku można umiejscowić naraz tyle środków Państwo 

widzicie, że lata 24-25 są dość mocno obłożone. inwestycjami wieloletnimi. Natomiast jeśli 

chodzi o termomodernizacje, jeżeli pojawi się Źródło dofinansowań środków z zewnątrz nie 

będzie problemu, żeby to przesunąć w czasie i wykonać wcześniej natomiast nie zrobicie tego 

dwudziestym czwartym. Jeżeli przygotowane zostanie jakakolwiek dokumentacja, to czas 

wydzielić środki w zakresie własnym, na finansowanie opracowania kosztów dokumentacji i 

z taką dokumentacją można wystąpić pozyskanie środków, bo też nie wiadomo ile to będzie 

kosztować tak. 

 

Skarbnik Gminy Izabela Klatka 

Przy aktualnych cenach może ta inflacja spadnie przy aktualnych cenach na lata 24-25 nie 

widzę możliwości WPfie konsultowałam to wcześniej w projekcie. Tak jak wiadomo 

tefonicznie z opracowaniem projektu Nie widzę możliwości zaplanowania kredytu. Tego 

właśnie nie praktykuje, ponieważ gmina, jak nie ma zobowiązanie na koniec będzie mieć na 

koniec 24 będzie mieć 6 mln. 294 tys. Także tak to wygląda Panie Benku. Chcę powiedzieć, 

że będzie zapominać od konieczności spłaty zadłużenia, które powstały. W roku 23 robiliśmy 

kredyt w wysokości 2 000 845 na przebudowę dróg gminnych, na dofinansowanie udziału 

własnego przebudowy drużyny. Przy czym postaliśmy ponad 9 milionów z polskiego ładu. 

Jaką politykę przyjmie ten rząd, nie wiem. 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Gdyby było jakieś dofinansowanie, to można pomyśleć o przesunięciu tego. 

 

Skarbnik Gminy Izabela Klatka 

Ale w WPFie nie można wprowadzić dofinansowania na której nie ma deklaracji 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Tak tak rozumiem, ale gdyby było coś takiego. To wtedy można walczyć o to i przesuwać, 

tak. 

 

Skarbnik Gminy Izabela Klatka 

Ale najpierw trzeba zawalczyć o pieniądze. Wiadomo, że była termomodernizacja w 2008 

Szkoły w Dzietrzkowice. Było potem ostatnim latem była termomodernizacja Łubnice, 

Szkoła Wójcin i w kolejce stoją do budynki, bo to nie tylko szkołach bardziej przedszkole, tak 

w Dzietrzkowicach będzie problemem. Także kolejne inwestycje w tym zakresie. Ponad to 

rządowy nacisk będzie najprawdopodobniej na inwestycje typu EKO, czyli, panele 

fotowoltaiczne, odzyskanie, żeby nie ponosić kosztów energii na hydroforniach, na 

oczyszczalni, to jest chyba priorytetem. Jeżeli chodzi o projekty i pozyskiwane środki z 

zewnątrz. 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Ale oszczędności też pewnie są nie. 



 

Skarbnik Gminy Izabela Klatka 

A ten rok będą jeszcze możliwości napewo. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Ja myślę. Że. W wieloletniej prognozie finansowej to powinna się znaleźć na pewno 

termomodernizacja budynku gminy. 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Jest. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Dobrze, dobrze, proszę bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie ma więcej pytań, a więc 

zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały numer 50 łamane przez 327 przez 2023 wraz z autopoprawką i 

tym samym jest za przyjęciem wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łubnice na lata 

2024-2035, kto jest przeciw, kto się wstrzymał proszę o przeczytanie nazwisk radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz 

 

Radny Białek Tomasz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria 

 

Radna Gwizdek Maria 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej 

 

Radny Kędzia Andrzej 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula 

 

Radna Kmiecik Urszula 

Wstrzymuję się 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela 



 

Radna Kuna Aniela 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz 

 

Radny Machynia Grzegorz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej 

 

Radny Merta Maciej 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałek Jan 

 

Radny Musiałek Jan 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam 

 

Radny Olek Adam 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za Podgórski Krzysztof 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny Piotr 

 

Radny Woźny Piotr 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaremba Benedykt 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Wstrzymuję się 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech 

 

Radny Zimoch Wojciech 



Jestem za 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Dziękuję bardzo głosowało 15 radnych. Dwóch wstrzyjmujących. 13 za stwierdzą, że Rada 

Gminy przyjęła wyżej wymienione uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

2024-2035 i w tym momencie zamykamy pkt. 6. Przechodzimy do punktu siódmego. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania, proszę Pani Aneto o jeśli są interpelacje, żeby 

powiedzieć proszę. 

 

Inspektor do spraw Rady Gminy Aneta Głowacka-Olek 

Na ostatniej sesji została złożona jedna interpelacja przez radnego Piotra Woźnego. W 

odpowiedzi na pana interpelację złożoną na czterdziestej piątej sesji Rady Gminy w 

Łubnicach 29 listopada dotyczącą załatania dziur na skrzyżowaniu na ulicy Poniatowskiego, 

Północnej i Obrońców Warszawy oraz doprowadzenia wyżej wymienionego skrzyżowania do 

godnego użytkowania informuje, że odbędzie się to gdy tylko warunki atmosferyczne 

pozwolą na łatanie dziur masą asfaltową. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Ja się może do tego odniosę, już część tam jest zrobiona i jest załatana. 

 

Radny Woźny Piotr 

Na pewno ,ale tutaj kolega mówi, że pojawiła się na nowo. Nie wiem, jaki powód tego. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Ja powiedziałem część. Jak warunki pozwolą. 

 

Radny Woźny Piotr 

Bo na świeżo jeżdżą. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Dobrze, dziękuję pani, proszę? 

 

Inspektor do spraw Rady Gminy Aneta Głowacka-Olek 

W okresie między sesyjnym złożyła interpelacje Radna Urszula Kmiecik w odpowiedzi na 

pani interpelację złożoną w określeniu między sesyjnym w dniu 13 grudnia informuję, że 

uzupełnimy tłuczniem powstałe ubytki w postaci dziur na zgłoszonej drodze polnej w 

Ludwinowie. Prace te zostaną wykonane na na początku przyszłego roku o ile warunki 

atmosferyczne na to pozwolą. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Dziękuję Pani Anecie. Proszę bardzo usatysfakcjonowani? Nie ma jakby dyskusji, więc 

rozumiem, że tak, a więc zamykam pkt. 7 przechodzimy do punktu ósmego. Wolne wnioski 

proszę bardzo czy macie Państwo jakieś pytania do Wójta, do kogokolwiek, proszę bardzo. 

Panie Grzegorzu, proszę. 

 

Radny Machynia Grzegorz 

Chciałem się zapytać Wójta, ile do tej pory zostało uregulowanych prawnie przepompowni na 

terenie gminy. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 



Na dzień dzisiejszy nie mogę odpowiedzieć. Wie Pan wyskakuje Pan z takim pytaniem, ja 

uważam, że takie pytania zadaje się na Komisji i wtedy można się do tego przygotować. Są 

odpowiednie do tego tutaj osoby, które z miłą chęcią udzielą panu odpowiedzi, bo to jest, wie 

pan, to jest naprawdę pytanie, nie wiem, no wie pan, skąd ja panu mogę nagle powiedzieć ile 

5, 10, 15 bo od tego są komisje od tego można składać, do tego są stanowiska merytoryczne. 

Na dzień dzisiejszy nie odpowiem panu, bo nie wiem. 

 

Radny Machynia Grzegorz 

No miałem się zapytać no właśnie z boku. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

I tym bardziej, że powiem szczerze, że to jest temat trudny. Już żeśmy się do tego kiedyś Pan 

dobrze się do tego przymierzali, żeby wykupić, ale żeśmy nie wykupili ze względu na brak 

środków finansowych i to dalej dalej prawdopodobnie nie jest uregulowane. Zajmujemy się 

teraz drogami, gdzie musimy wykupić niektóre terytury, niektóre tereny od mieszkańców i tu 

w tym idziemy kierunku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Dobrze, proszę, czy tutaj proszę. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Ja mam pytanie, jak daleko działania z zakresu polskiego ładu chodzi o promesę na 3 zadania 

fotowoltaika droga Łubnice-Dzietrzkowice oraz sportowa przy Szkole w Wójcinie. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

To znaczy się. Na dzień dzisiejszy dopiero będziemy. Jesteśmy w trakcie, będziemy 

opracowywać projekty sam Pan widzi, jeśli pan dobrze czytał WPF i tak dalej, to tam jest 

wyznaczone są pewne, kwoty finansowe, które zostaną przeznaczone w tym roku. Jeśli pan 

się dobrze zapoznał, to jest wieloletnia. Wieloletnie inwestycje, tak. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Tak to więc zapytam, mamy na przyszły rok zabezpieczone środki na projekt tej hali 

sportowej sali. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

No wiadomo, że będzie trzeba kosztorys przygotować i wszystko także. Na pewno 

niewykluczone, że budowa się rozpocznie dopiero w następnym. 

 

Skarbnik Gminy Izabela Klatka 

Trzeba ogłosić przetarg. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Trzeba ogłosić przetarg i wszystkie te postępowania to nie jest kwestia miesiąca 2. Że to jest 

falowe. Na pewno tych pieniążków, jeśli mamy przyznane, na pewnie będziemy, nie 

będziemy chcieli zmarnować, tylko wykorzystać te pieniądze, bo być może to mogą być 

ostatnie z pieniędzy, które takie programy zakładają. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Dziękuję 

 



Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

A poza tym jest z tego co wiem, jest powołany, przecież jest powołane specjalne Komitet 

budowy sali. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Zgadza się, tylko Panie Wójcie ze strony formalnej od tego została podpisana promesa 

wstępna. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Promesę wstępną to my mamy chyba. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Dobrze, czyli od promesy wstęp to jest 8 miesięcy. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

12 Gdzie my o tym bardzo dobrze wiemy, żebyśmy, na rozstrzygnięcie przetargu. Także to 

nie tylko ludu to są jeszcze, więcej inwestycji. A wiecie Państwo sami, że trzeba wystosować 

kwotę do możliwości i nie mówiąc o infrastrukturze jak tam przebiega. To nie jest, to nie jest 

prosto tak zrobić, bo to naprawdę trzeba. Według mnie na. Wyspecjalizowanych tutaj, w tym 

fachu pracowników. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zgadza się, dlatego trzeba też tutaj wyodrębnieniu w urzędzie sprawy ważne i ważniejsze, bo 

na przykład ostatnio żeśmy o tym o planie zagospodarowania przestrzennego, że środki są 

zabezpieczone, że musimy działać. Są kwestie, które możemy odłożyć w czasie, ale są 

kwestie, które muszą być w pierwszej kolejności. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Wiadomo, że plan zagospodarowania to jest procedur długofalowy i my go nie będziemy, jak 

gdyby my mamy mieć ten plan, ale my go na pewno nie wykonamy, bo nie mamy takich 

uprawnień do tego tak także to na pewno będzie zlecona. Jeśli tak to. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

No ale to zajmie czas, bo musimy przygotować z naszej strony formalnie. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

To znaczy no. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Czyli stanowisko musi poświęcić czas, żeby przygotować. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Ogłoszenie przetargu. Oczywiście, mamy odpowiem, że mamy bardzo obłożone to 

stanowisko i niekiedy nawet się można powiedzieć nie wyrabiamy. Ale postaramy się. 

Pogodzić wszystkie zapowiada się bardzo duży i intensywne. Pół roku następne pół roku się 

zapowiada naprawdę bardzo, bardzo intensywnej pracy. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Ale to dotyczy tego tematu. 

 



Radna Kmiecik Urszula 

Tak, ale dlaczego nie ty byłaś pierwsza. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

No to Pani Urszula 

 

Radna Kmiecik Urszula 

To ja ma taki wniosek strażaków i mieszkańców Ludwinowa, ponieważ piętnastego 

października odbyły się wybory i powołano Komisję Obwodową w. Ludwinowie. Komisja 

wchodząc na salę zastała salę w porządnym czystym stanie. Po zakończeniu prac Komisji 

mamy dużo zastrzeżeń co do czystości pozostawienia tej sali, więc proszę, nie wiem czy to 

jest w gestii Wójta, czy kogokolwiek aby zostały usunięte z szyby na drzwiach na oknach 

taśmy przeźroczyste, bo one się bardzo źle myją i czyszczą. Żaden z mieszkańców ani 

strażaków powiedział, że on tego po komisji wyborczej nie będzie sprzątał. Poza tym został 

tam bałagan, który żeśmy dopiero sprzątnęli teraz niedawno. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Z tego co wiem tam było sprzątane, ale się przyjrzę. 

 

Radna Kmiecik Urszula 

Panie Wójcie karty, które wisiały na szybach, zostały po zdejmowane, pozrywane, a taśma 

przeźroczysta nadal jest bardzo ciężko, żeby zmyć. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Jak najbardziej przyjrzymy się nawet podjadę, jeśli to tu ma Pani rację, jak najszybciej 

usunięte. 

 

Radna Kmiecik Urszula 

Dobrze dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Proszę pani. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Ja jeszcze tylko jedno zdanie odnośnie tej sali sportowej w Wójcinie dlatego, że wiemy, że 

obłożenie stanowiska merytorycznego i wszystkich spraw związanych z inwestycjami jest 

dość duże, dlatego tutaj też trzymamy rękę na pulsie, żeby po prostu nie przegapić tych 

terminów. A poza tym tworzenie takiego projektu i kosztorysu też nie trwa miesiąc, tylko co 

najmniej pół roku z tego, co żeśmy się dowiadywali także ogłoszenie tego przetargu i ten, No 

to fajnie by było, żeby. Skoro mamy już pieniążki będą w budżecie na 2024 rok 

zabezpieczony. No tu mnie jak najszybciej ogłosić ten przetarg i żebyśmy znaleźli 

odpowiednią firmy czy osoby, która te tym się zajmie. No bo to jednak trwa takie 

sporządzenie i żeby to już było po prostu rozpoczęte i rozłożone w czasie. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Uzupełniając tutaj, myślę, że powinniśmy podjąć jeszcze taką większą współpracę, bo trzeba 

się zastanowić. No jest tylko, że mamy te pieniążki. Trzeba się zastanowić, jaką salę, 

wybudować, na jakie z tych środków, które mamy, na jaką możemy sobie pozwolić i tu już od 

jak, gdyby to to powinniśmy prowadzić, jakieś rozeznanie to, by przygotować właśnie czyn 

gotowy projekt czy uwagi, które mamy do tego projektu na nieść potrzeba było się z 



projektantami spotykać. 

 

Radna Gwizdek Maria 

To może ewentualnie już po nowym roku jakąś inicjatywę. Czy Pan Wójt zainicjuje to, czy 

my jako Komitet ten społeczny budowy. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Jak najbardziej. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Znajdujemy ten, żeby się spotkać i już na ten temat rozmawiać. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Wydaje mi się też, że Komitet zrobił bardzo duży krok, bo Pan Wójt przed chwilą nawiązał 

do tego, że no powstał Komitet i który powinien działać, no wydaje 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Ale nie powiedziałem, że on nie działa. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Komitet bardzo dużo zrobił, bo myśmy można powiedzieć, że w 90 procentach przenieśliśmy 

gotowce tutaj do Urzędu Gminy, gdzie była ta gotowa fiszka, przyniesiona tak włącznie z 

kosztorysem, które zostało wysłane tak 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

No i teraz, jeśli ten kosztorys i ta fiszka będzie odpowiadać tym środkom finansowym, które 

mamy i to już powiedzmy szczerze mielibyśmy już gotowy ten projekt, ale to trzeba 

wszystko, jak gdyby usiąść i przeanalizować. Powiem tak, błąd można raz popełnić, a później 

już się nie da go odwrócić. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

I tutaj bym prosił Komitet, żeby żeby zainicjował po prostu to spotkanie, to będzie będziecie 

bardziej, jak gdyby. walczyć o to żeby się spotkać. 

 

Sołtys wsi Wójcin Michał Piasta 

Jeszcze, jeszcze wrócę do pytania Pana Wojtka, bo Pan Wojtek pytał, czy. Czy na 2024 rok 

są. Zabezpieczone środki na spełnienie kosztorysy tego. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Jest Są, są, są, dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Czy jeszcze są pytania? Proszę bardzo. 

 

Radny Białek Tomasz 

Na jakim etapie jest Komisja statutowa? Czy to jest dalej funkcjonuje, czy nie funkcjonuje? 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

To jest pytanie teraz do Przewodniczącego. 

 



Radny Zimoch Wojciech 

Dolałeś teraz oliwy do ognia 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Panie Wojtku spokojnie. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Pytanie padło. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Ja odpowiem tak Komisja Statutowa jest chętna do działania i do pracy. Są trudności od 

strony pracowników urzędu. Problem może nie tyle od strony pracowników urzędu, co od 

strony pana mecenasa, którego tutaj pani zajęła. To był pan mecenas na chorobowym, to pan 

mecenas nie miał czasu, bo miał inne te nie mogliśmy zrobić moim. Naszym zdaniem 

Komisja Statutowa, która miała się zebrać i miało nie być na niej mecenasa, nie miała 

najmniejszego sensu. Nie dopytałem dzisiaj jeszcze pani Ewy, czy pani Ewa przekazała 

dokumenty tutaj Pani mecenas do sprawdzenia stary statut i ten, który został z wnioskami 

tutaj nowymi przekazany do Pani mecenas, więc nie to, że Komisja statutowa jak tylko się 

dowiedziała, że mamy nowy nabytek, który możemy wykorzystać. Od razu zareagowała i 

takie dokumenty poprosiła, aby Pani sekretarz przekazała i tutaj, jak tylko pani mecenas się z 

tym zapozna, będziemy mogli podjąć dalsze kroki. 

 

Sołtys wsi Wójcin Michał Piasta 

Dziękuję. Bardzo pytanie to do tej pory ile razy ta Komisja się zbierała? Ile posiedzeń miała? 

Dwa razy 

 

Radna Kmiecik Urszula 

Trzecie było odwołane. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Dobrze, proszę bardzo. Czy jeszcze będą pytania? Nie ma. A więc szanowni Państwo zanim 

oddam głos Wójtowi, to głos Wójt chce mieć ostatnie zdanie się na dzisiejsze sesji, więc tak 

robimy więc jak szanownym państwu. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Chcę życzyć. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Na nadchodzące święta dużo zdrowia, wszystkiego dobrego wam tutaj zgromadzonym 

pracownikom urzędu, wszystkim mieszkańcom naszej gminy, żebyśmy po prostu te święta 

spędzili radośnie szczęśliwie i w zdrowiu, bo to jest podstawowa rzecz zdrowie. Myślę, że 

nadchodzący rok, który, który zapowiada się dla nas bardzo krótki, bo to będzie rok. 3 

miesięczny może czteromiesięczny, więc ja wam życzę na ten nadchodzący rok cały dużo 

zdrówka, wszystkiego dobrego, żebyście po prostu mogli tutaj znów zawitać. Jak będziecie 

startować, żeby wam się po prostu udało? Po prostu wybory wygrać. I ogólnie życzę 

wszystkim szczęśliwych, spokojnych Świąt dla was, dla bliskich i żebyśmy po prostu jak 

gdyby odcięli się od tego tutaj zgiełku, który który mieliśmy przez cały rok, a teraz zajęli się 

rodzinami i swoimi sprawami, takimi przyziemnymi i radosnymi, życzę wam dużo zdrówka, 

wszystkiego dobrego. Jeszcze raz. Teraz proszę Pana Wójta o zabranie głosu. Na koniec. 

 



Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Może jeszcze zanim życzenia. Szanowni Państwo mija kolejny rok naszej pracy i czas na 

takie krótkie podsumowanie. Mijający rok był dla Gminy Łubnice okresem intensywnej 

współpracy, dzięki której możliwa stała się realizacja wielu inicjatyw. Był on trudny i ważny 

dla naszej społeczności lokalnej, dla każdego z nas. Rok zapisany wysiłkiem i nadzieją. 

Staraliśmy się w sposób wyważony łączyć wydatki inwestycyjne z wydatkami bieżącymi, 

które niestety z roku na rok coraz. Są coraz większe i pochłaniają sporą część budżetu. Mimo 

to stawiamy na inwestycje w naszej gminie. Na remonty i przebudowę infrastruktury 

drogowej uzyskaliśmy środki zewnętrzne. Na sumę przeszło 9,5 miliona złotych. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Przebudowaliśmy i Wyremontowaliśmy już 5 odcinków dróg. Dalsze 11, 11 są w realizacji. 

Opracowaliśmy dokumentację na rozbudowę sieci kanalizacyjnej i wodociągowej na ulicy 

ogrodowej. Przystąpiliśmy do projektu cyfrowa gmina w ramach Programu Operacyjnego 

Polska Cyfrowa, gdzie zakupiono laptopy szafę serwerową, serwer i oprogramowanie wraz z 

szkoleniami. Przystąpiliśmy i zrealizowaliśmy projekt dostępny samorząd realizowany przez 

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. W ramach tego projektu 

zakupiono platformę przy schodową dla osób niepełnosprawnych. To tylko niektóre z zadań, 

które podjęliśmy w tym roku. Ale najtrudniejsze to uświadamianie części mieszkańców, że 

nie wszystkie potrzeby jesteśmy w stanie zaspokoić. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

A już na pewno nie od razu. Chcemy wyrównywać szansę, dbać o równomierny rozwój 

naszej gminy, ale musimy to robić mądrze. Równomierny to nie znaczy dokładnie taki sam, 

bo też gmina ma swój terytorialny koloryt i trzeba umieć go wykorzystać w interesie nas 

wszystkich. Ale bez zaangażowania mieszkańców to się nie uda. Musimy zrozumieć, że 

gmina to zbiorowość ludzi, którzy powinni wspierać realizację zbiorowych potrzeb. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Przekonanie, że wszystko da się zrobić i że na wszystko są pieniądze, jest przekonaniem 

błędnym. Składam wszystkim radnym. Rady gminy Łubnice pracownikom Urzędu Gminy i 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Sołtysą, Pani radczyni wyrazy uznania za 

zaangażowanie i pracę poświęconą na rzecz przedsięwzięć służących lokalnej społeczności w 

2023 roku. Szanowni Państwo, drodzy mieszkańcy Gminy Łubnice. Z okazji iż zbliżających 

się Świąt Bożego Narodzenia życzę, by radość tych świąt zagościła w każdym domu. Niech 

ten magiczny świąteczny czas będzie okazją do rodzinnych spotkań, pojednania, spokoju i 

odpoczynku w gronie najbliższych. Życzę państwu, aby 2024 rok przyniósł jak największej 

zdrowia nadziei i poczucia satysfakcji, aby domy wypełniała radość i miłość. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Aby nowy rok stał się dla państwa czasem spełnienia. Życzę odwagi w sięganiu o upragnione 

cele wiary, nadchodzące jutro oraz wszelkiej pomyślności. Naszej małej ojczyźnie, jaką jest 

Gmina Łubnice, życzę, by pomyślnie rozwijała się, pokonując sukcesem wszelkie trudności. 

By umacniało nas przekonanie, że tu warto żyć i tu warto pracować. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Baniak Marian 

Miał to być ostatni głos, Panie Wójcie, ale muszę jeszcze powiedzieć kilka słów odnośnie. 

Osoby, która do mnie zadzwoniła i kazała życzyć państwu tutaj wszystkiego dobrego, całej 

tutaj naszej społeczności radnym i pracownikom urzędu jest to pan Jurek Dela, który po 

prostu zadzwonił do mnie i kazał złożyć najszczersze, najlepsze życzenia dla was wszystkich, 



więc robię to teraz tej chwili i po prostu w imieniu pana Jurka życzę wam dużo zdrowia, 

wszystkiego dobrego w te święta i na ten nadchodzący Nowy Rok. Dziękuję bardzo jeśli ma 

nic pytań, więc dziękuję państwu za udział w sesji i zamykam pięćdziesiątą sesję Rady Gminy 

w Łubnicach. 


